
En fråga om grönytor i Folkets Park 

Malmö har som mål om att vara en både socialt och ekologiskt hållbar stad. En viktig 
aspekt kopplad till den ekologiska hållbarheten är tillgången till grönområden. Men 
här går utvecklingen åt fel håll då grönytan per invånare minskar. I rankingen av 
Sveriges tätorter hamnar Malmö, parkernas stad, på sista plats vad gäller grönyta 
per invånare, med 81 kv meter medan snittet för dessa kommuner,  med över 10 000 
invånare, är 290 kv meter per invånare. 

Tillgången till grönytor har hälsoeffekter och motverkar också buller och 
värmeböljor och har stor betydelse för de som saknar möjlighet att resa bort eller på 
andra sätt få tillgång till natur. De kan även utgöra attraktiva mötesplatser för stadens 
innevånare, allt detta är viktiga aspekter vad gäller den sociala hållbarheten. 

Folkets Park är just en sådan attraktiv mötesplats och kanske den mest populära och 
välbesökta parken bland stadens invånare. 

Sedan en tid tillbaka renoveras parken så en stor gräsyta inte är tillgänglig. 
Parktorget är sedan länge en hårdyta, och ovan på den har man lagt en 
konstgräsmatta i plast. Detta rimmar illa med stadens miljömål om mindre hårdytor 
och mer grönytor, även om den är grön. Dessutom har man nyligen fattat beslut om 
att minska användandet av plast i hela staden. Och tidigare har man beslutat att 
konstgräs inte längre ska användas på stadens idrottsplatser på grund av dess 
negativa effekter på miljön. 

Min fråga till Andreas Schönström är varför har man då valt att använda konstgräs i 
parken? 
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